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新闻稿（苏黎世，2020 年 9 月 15 日，欧洲时间：1：00 pm） 
 

瑞士洛菲推出增强织布机生产效率的新产品 
 

瑞士洛菲兄弟公司今天宣布推出其织造系统新产品——WeftMaster SFB（纬纱监控系
统）, 这是洛菲近期计划将推出多个新技术产品的第一款，其目的是增强织布厂的
生产效率。 
 

 

WeftMaster 是历史悠久的品牌，传承享誉国际的瑞士质量工程保证。WeftMaster SFB 纬纱监

控的刹停装置现在已经更换新的电子组件能同时控制 4 组制动器。 

 

 
WeftMaster SFB 是为了配合片梭织机及剑杆织机而专门设计，能监控不同类型纱线的张力，从

而减少纬纱断头。WeftMaster SFB 通过精准监察送纬速度，从低速至高速，按速度变化来优化

刹停张力，降低纱线摩擦度及减低磨损。 
 

 

 
瑞士洛菲的产品及解决方案部门负责人，Guido Wieland 先生评论当下工业投资回报全倚靠高

效生产力。WeftMaster SFB 帮助我们的工业用布客户提高产能的同时还有效地延长原有设备的

生产寿命。我们知道现时还有很多人工刹车的织布企业，我们建议这些企业尽快联系我们， 
此时此刻营商环境下，没有比现时更适合使用已证明及可靠的电子监控解决方案增强绩效。 

 

 
瑞士洛菲的首席执行官 Ralph Mennicke 博士补充道：“尽管新冠肺炎危机持续，但在几个月前

我们已经宣布将改革公司及在市场上推出新产品。在我们锐意改革向前的步伐的同时，祝贺整个

洛菲团队致力推动研发新产品 WeftMaster SFB 所做的出色工作。我们非常兴奋地告知稍后将推

出更多新产品。随着经济复苏，我们的客户也借助洛菲全新的一流的产品来支援为企业创建绩

效.”
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Photos 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
WeftMaster SFB Weft Thread Brake 

 
 
 
 
 

– ENDS – 
 
 
 
 
Contact 

 
Loepfe Brothers Ltd. 
Guido Wieland 
Kastellstrasse 10 
8623 Wetzikon 
Switzerland 

+41 43 488 11 11 
 

info@loepfe.com 
www.loepfe.com 

www.linkedin.com/company/loepfe-brothers-ltd 
www.youtube.com/user/loepfeswiss 

mailto:info@loepfe.com
http://www.loepfe.com/
http://www.linkedin.com/company/loepfe-brothers-ltd
http://www.youtube.com/user/loepfeswiss
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About Loepfe 

 

Loepfe Brothers Ltd. has established itself in the field of optical yarn clearers with pioneering 
achievements. Today Loepfe is recognized worldwide as the specialist for integral quality control 
systems. Fifty percent of the worldwide yarn production is monitored by Loepfe yarn clearers. 

 

The Loepfe headquarters are in Wetzikon / Switzerland near Zurich where the company employs close 
to 150 people. The Swiss production location guarantees stability and reliability. All Loepfe products are 
developed and manufactured in Switzerland. Loepfe quality is based on the employees' unique know- 
how and over 65 years of experience. Loepfe invests systematically in research and development of 
state-of-the-art technology, with its understanding of the complex requirements of the textile industry. 

 

Loepfe lays the foundation for the international success of its textile quality assurance systems with 
sustainable products and highly personalized customer service. Loepfe is represented in all important 
textile markets via an international network of 90 agents and service representatives in 70 countries 
worldwide. Loepfe offers training and further education and ensures efficient local quality management 
at senior level. 

 

https://www.loepfe.com/ 
 
 

About Savio Group                                                                                              
Savio Group is the world leader in the yarn finishing sector, operating in the design, manufacturing and 
distribution of winding machines, quality control devices and electronic boards for the textile industry. It 
has factories in Italy, China, India, Belgium, Germany and Switzerland. Established over a century ago, 
Savio has evolved over the years through intense Research & Development, highest manufacturing 
flexibility and high quality standards. Global dimension, extreme flexibility and productive excellence are 
Savio's principal strategic assets, while the group continuously reviews, renovates and consolidates its 
leadership to reflect changing world market needs over time. 

 

https://www.savio.group/ 

https://www.loepfe.com/
https://www.savio.group/
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